



Org	LOT#	Short Desc.	SKU	Description	Qty	Allowable Countries/Regions for Sale
API	25724-23	罗技 G PRO X 机械游戏键盘	920-009239	G PRO X Mechanical Gaming Keyboard-BLACK-US-USB-N/A-APANZ-122-CLICKY SWITCH	225	Hong KongMyanmarPhilippinesSingapore
API	25724-23	罗技 G913 TKL RGB 机械游戏键盘	920-009540	G913 TKL Tenkeyless LIGHTSPEED Wireless RGB Mechanical Gaming Keyboard - GL Clicky	68	HongkongPhilippines

联系人/Contacts:

宋先生/Johnny Song

Tel:158 5150 4116

Email:johnny.song@liquidityservices.com

徐小姐/Fiona Xu

Tel:138 1821 8697

E-mail:Fiona.Xu@liquidityservices.com

销售链接/Sales Link:<https://www.allsurplus.com/zh/asset/23/25724>

Note: All photos are for reference only. All goods are in their original packages and stored in bonded area. Quantity Variance 2%
SALES RESTRICTION: Buyers can only sell the goods at Lazada, Shopee and Ebay. All successful buyers should submit their planned sales channels to Liquidity Services within 24 hours after receiving notification from Liquidity Services. The Seller will review the sales channels as part of the vetting process. The Seller reserves the right to reject any offer if the planned sales channels conflict any of its existing channels. This process may take up to 5 working days.
注意: 所有图片仅供参考。货品均在原包装内, 存放在保税区。数量误差: 2%;
销售限制: 买家只能通过Lazada, Shopee 和 Ebay出售货品。所有成功出价的买家在收到Liquidity Services通知后24小时内提交其计划销售渠道至Liquidity Services。卖方将审核销售渠道作为审核流程的一部分。若计划销售渠道与卖方现有渠道冲突, 卖方有权拒绝任何报价。此流程可能需要5个工作日。